
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 31. august 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Spørgsmål 131
Mener ministeren, at det er muligt at hæve realkreditbelåningen til 80 procent
for fritidshuse, som regeringen har foreslået, når det i rapporten fra Erhvervs-
og Vækstministeriet ”Finansiering af boliger og erhvervsejendomme i landdi-
strikter” fra oktober 2015 fremgår, at lånegrænsen for belåning af fritidshuse
følger EU's regler herom og derfor ikke ensidigt kan ændres i Danmark?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Rabjerg Madsen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Rabjerg.Mad-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Juel Jensen
formand
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